
          

 

 

 

 

 
PROTOKOLL KRETSSTYRET     

KS-møte nr. 3/2024  
Møtetid: Onsdag 06.03.2024 kl.17.00-20.00 

Møtested: Lillehammer 

      Til stede  Forfall  Ikke møtt   

Leder:   Inger Lilleby Fløgum     x      

Nestleder:   Jannicke Stenberg Mykkestue    x      

Medlem:   Ali Al-Saad              x  
 

   

Medlem:   Marianne Frantzen, referent x       

Medlem:   Tore Stubrud   x      

Medlem:   Vidar Elda   x      

Medlem:   Ida Pollestad Brunes   x       

Medlem:   Jørn Skjærvik   
Ansattes representant   

x      

Varamedlem:     Jan Erik Vestad     x      

Varamedlem:   Mette Løhren     x      

Permisjon:   
 

       

Org. sjef:   Tina Thorsen  Teams      

 
Saksliste:                                                                                                                                      
S-14 Godkjenne saksliste 
S-15 Godkjenne protokoll 
S-16 Habilitet                                                                                                                             
S-17 Langtidsplan for idretten i Innlandet 
S-18 Saksdokumenter til kretstinget 
S-19 Kriterier for fordeling av 100 mill – økonomiske barrierer 
S-20 Godkjenning av regnskap 2023 
 
  
  
  
Sak -14 Godkjenne saksliste   

Sakslisten ble godkjent med tillegg om to orienteringssaker samt 
godkjenning av protokoll 1 og 2.  
   



Sak -15 
   

Godkjenne protokoll    
Protokoll fra KS-møte 1 og 2 /2024 ble godkjent uten kommentarer. 

Sak -16    Habilitet     
Tilstedeværende styrerepresentanter er funnet habile for videre 
vedtakssaker.    

  
  
Vedtakssaker  
  
S-17 Langtidsplan for idretten i Innlandet 
Administrasjonen v/ Jørn Skjærvik innledet i saken. 
 
Idrettskretsstyrets utkast til «Innlandsidretten Vil!» har vært på høring i alle 
organisasjonsledd i Innlandsidretten. Oppsummert var det ikke «flust» med 
tilbakemeldinger, viser til oversikt høringssvar lagt i styremappe for styremøtet 26. februar 
2024. I tillegg er det fra NHF Region Innlandet levert eget svar utenom høring og etter 
høringsfrist.  
Fra styremøtet 26. februar ble arbeidsgruppa gitt i oppdrag å se på innspill og komme med 
endelig forslag til styremøtet 6. mars 2024.  
 
Vedtak: 

Styret stiller seg bak arbeidsgruppas forslag til endringer i «Innlandsidretten Vil!» og 
innstiller siste utgave som idrettskretsstyrets forslag til Idrettskretstinget 13. april 2024.  
  
 
S-18 Saksdokumenter til kretstinget 
Administrasjonen v/ Jørn Skjærvik innledet i saken. 
 
Under filer til dagens styrermøte ligger alle dokumenter til idrettskretstinget. 
 
Vedtak: 
Beretningen: Endringer foretatt undervegs i gjennomgangen. Ytterligere korrektur leses før 
ferdigstillelse av dokumentet. 
 
Styret vedtar saksdokumentene med de tekstlige endringene som etter avtale foretas før 
ferdigstillelse av dokumentet. 
 
 

S-19 Kriterier for fordeling av 100 mill – økonomiske barrierer 
Administrasjonen v/ Hilde Håkenstad innledet i saken. 
 
Administrasjonen i idrettskretsen har gjennomført en undersøkelse med idrettslag som 
mottok midler i forrige fordeling, for å kartlegge hvorvidt midlene imøtekom formålet med 
tilskuddet.  Resultatene fra undersøkelsen kan ikke regnes som representativt for alle som 
mottok midler i fjor, men gir en pekepinn på hvordan midlene ble brukt til å motvirke 
økonomiske barrierer for barn og unge i Innlandet. Svarene viser at midlene ble benyttet 



hovedsakelig til utstyr og dekning av medlems- og treningsavgifter, noe vi har tatt i 
betraktning for årets tildeling.   
 
Vedtak: 
Styret stiller seg bak administrasjonens forslag til fordeling. Idrettslag i kommuner som har 
mellom 100 og 200 barn fra familier med vedvarende lavinntekt mottar midler og det settes 
et minimumsbeløp på 1000kr per idrettslag. Fordelingen vises i vedlegg 1 i saksunderlaget. 
Styret oppfordrer administrasjonen til videre å se på overordnede kriterier slik at det blir en 
mer rettferdig fordeling av slike midler. 
Styret gir honnør til arbeidet administrasjonen har lagt ned i dette arbeidet. 
 
S-20 Godkjenning av regnskap 2023 
Administrasjonen v/Jørn Skjærvik innledet i saken. 
 
Vedtak: 
Styret vedtar regnskapet for 2023 slik det foreligger. 
 
 
Orienteringssaker  

• Status ansettelser; utlyst stilling på kompetanse er besatt, stilling på anlegg er pt ikke 

besatt  

• Referat etter møte med Kulturminister; en god prat med en engasjert minister om våre 

fanesaker. Intervju med IIK som skal publiseres   

• Status ifm arbeidet med «Strømmerapporten»; flere intervjuer og samtaler med 

aktuelle aktører fram mot endelig saksframlegg til styret 

• Vikingskipet som nasjonalanlegg? Tina koordinerer på vegne av NIF opp mot IR, 

kommune, forbund og særkrets 

• Status ang Motorcross-anlegget på Vinstra i Gudbrandsdalen 

• Nedleggelse av klubb 

 

  
 


